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Van de redactie 
Het eerste Loopje in 2022, 
een gezellig vol blad deze 
keer. Laat u verrassen door 
de inhoud. 
Nieuw is dat Annet 
Hadders, voorzitter van 
Dorpsbelangen vanaf nu 
een voorwoord verzorgt in 
het Zeegser Loopje! 
Veel leesplezier! 
In het Zeegser Loopje en 
op de website informatie 
voor iedereen en iedereen 
kan/mag kopij inleveren, 
heel graag zelfs! Zo 
houden we elkaar op de 
hoogte van het wel en 
wee in ons mooie dorp. 

De website laat de meest 
actuele dingen zien. Het 
Loopje komt 4 keer per 
jaar. 

Colofon 
Redactie en vormgeving 
Joke Gerds, Hoofdweg 16 
Telefoon 0592 559313/06 
51318202 
zeegserloopje@gmail.com 
www.zeegse-dorpsbelang.nl 

Inleveren kopij volgende 
nummer:  

13 mei 2022
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VOORWOORD 

Het jaar 2021, een jaar dat voor iedereen nog in de ban was van de 
corona. Veel activiteiten konden niet doorgaan, maar een aantal 
activiteiten wel! En dat hebben we, denkend in mogelijkheden 
volledig benut! 

De culturele commissie heeft Zeegse heeft vanaf mei Zeegse opnieuw 
op de kaart gezet met dit jaar het thema ‘Zeegse daar zit muziek in’ . 
Er werd door veel mensen uit het dorp gehoor aan gegeven en 
iedereen liet zich weer van zijn creatieve kant zien. Veel mensen die 
langslopen genieten hiervan. Bij Ron en Jantien in de tuin zat er echt 
muziek in, daar waren wekelijks live artiesten te zien en te horen. Super 
gedaan. Tijdens de afsluiting hebben de kinderen uit het dorp al 
muziek makend een optocht door het dorp gelopen.  

De verkeerscommissie en de boerenerven hebben ook niet stil 
gezeten. Hierover meer verderop in het Loopje. Elf november een 
feest voor jong en oud. De kinderen kwamen met hun ouders op de 
Brink, showden hier hun lampions  en zongen liedjes. Dit alles onder 
het genot van een broodje knakworst en chocolademelk/ranja. Daarna 
een gezellige tocht door het hele dorp. Een mooie avond voor 
iedereen. 

Ook Sinterklaas bezocht dit jaar samen met twee pieten het dorp. Alle 
kinderen kregen thuis een bezoekje van de goedheilig man en zijn 
pieten. De kinderen werden verrast werden door het bezoek, de 
cadeautjes en de lekkere pepernoten. Tot slot brachten ze nog een 
bezoekje met pepernoten aan de oudste inwoonster van het dorp, 
mevrouw Geerts. (Zie foto’s op pagina 2) 

Tijdens de ledenvergadering in het najaar gaf Klaas Hooijer aan niet 
meer herkiesbaar te zijn als voorzitter van Dorpsbelangen. Na mooie 
woorden van de burgemeester werd Klaas in het zonnetje gezet met 
een erepenning van de gemeente Tynaarlo. Ook Lies werd niet 
vergeten, zij kreeg een prachtig boeket bloemen. Klaas nogmaals 
dank je wel voor wat je voor Zeegse gedaan en betekend hebt. En van 
je aangeboden hulp gaan we graag gebruik maken! Vervolg pag 2

mailto:zeegserloopje@gmail.com
http://www.zeegse-dorpsbelang.nl
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Ook dit jaar hebben wij weer een 
aantal nieuwe bewoners in 
Zeegse mogen verwelkomen. 
Niet alleen door te verhuizen 
naar ons dorp maar ook zijn er 
een aantal baby’s geboren. Met 
de geboorte van deze kinderen 
telt Zeegse op dit moment 
ongeveer 40 kinderen in de 
leeftijd van 0 tot 12. 

Naar de vreugde van de nieuwe 
mensen hebben wij ook van 
inwoners en oud inwoners 
afscheid moeten nemen. 
Iedereen nog heel veel sterkte 
met het verlies. 

Gelukkig is Nederland nu weer 
open. En Dorpsbelangen heeft 
een aantal activiteiten gepland. 
Zie hiernaast. 

Een beetje laat, maar ik wens 
iedereen namens het bestuur 
veel goeds in 2022 en wij hopen 
er samen met jullie een fijn en 
gezellig jaar van te maken. 

Annet Hadders (voorzitter 
Dorpsbelangen)

Agenda 2022 

18 maart 19.30 uur  Pubquiz in het Witte Huis 

22 maart  19.30 uur  ALV in het Witte Huis 

17 april 10.00 uur Paaseieren verven  
   voor de jeugd  
   bij de Zeegster Hoeve 
   Daarna eieren zoeken 
   met de paashaas op 
   de zandvlakte 
17 april  Paasvuur (zie onder) 

09 juli   Brinkdag 

……..   Vrijmibo (datum volgt)

Paasvuur 2022 
Na een zware zoektocht zijn we er toch dankzij Mathijs de jong 
 in geslaagd om een locatie beschikbaar te krijgen voor een 
paasvuur op 17 april. Dit vindt plaats onder voorbehoud of de 
gemeente de locatie goedkeurt aan de Breeflo, waar eerder 
het mestbasin heeft gestaan. Inbreng van takken en snoeiafval 
(onder datzelfde voorbehoud)is alleen mogelijk op zaterdag 9 
en zaterdag 16 april tussen 10.00 en 16.00 of op afspraak met 
iemand van Dorpsbelangen. Stammen, stommels of balken zijn 
niet toegestaan, enkel slechts gesnoeid Tuinhout. Buiten deze 
tijden om kunt u contact opnemen met Ingmar van der woude 
of Morijn Bourgonje
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Winter / Voorjaar 

Februari, alweer de laatste wintermaand met al een 
vleugje voorjaar in de lucht. De winter is nog niet 
voorbij, er kunnen nog winterse omstandigheden 
gaan ontstaan, maar stiekem hoop ik op warmere 
temperaturen, meer zon en zeker minder regen en 
wind. 

Waar ik, wij en de hele wereld ook op hopen is een 
einde aan de pandemie en … zowaar … het lijkt er 
op dat dit gaat gebeuren. De laatste variant van 
Covid heet omikron en die is veel besmettelijker 
als zijn (of is het haar) voorgangers, maar, gelukkig, 
niet zo heftig. De mens wordt er niet zo ziek van, 
de ziekenhuizen en de ic’s raken niet meer overvol, 
mensen gaan er niet zo snel aan dood en, omdat 
de besmettingsgraad zo hoog is, gaat het er niet 
om of je het krijgt, maar wanneer je het krijgt.  

Deze week en volgende week worden de meeste 
coronamaatregelen afgeschaft en gaan we als 
vanouds ons leven oppakken. Ja? Doen we dat? 
Gaan we wel weer handen schudden, drie 
begroetingszoenen uitdelen, dicht bij elkaar staan, 
zonder mondkap de winkels in ………. we zullen 
het ervaren. Ieder doet dat op zijn eigen manier, 
maar feit is wel dat er meer mag. De cafe’s, 
sportstadions, restaurants, theaters, bioscopen, 
musea, ………. we mogen weer naar binnen, met 
z’n allen! Dat betekent ook dat onze vereniging 
Dorpsbelangen Zeegse weer van alles kan 
organiseren. Dit zal ongetwijfeld elders in dit 
Zeegser loopje te lezen zijn.  

Wat heeft de komende zomer verder voor Zeegse 
in petto? Misschien ook wel elders te lezen.  

Als ik dit schrijf, is er een storm op komst. Vorig 
jaar rond deze tijd kon er geschaatst worden op 
onder andere het Paterswoldse meer. Dat zal nu 
niet gaan lukken, hoeft ook niet meer, op naar het 
voorjaar! 

Groetvanmij
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Van de bestuurstafel
Jaarverslag 2021  

Het tweede jaar dat bijna volledig werd 
geregeerd door het coronavirus. Er konden 
opnieuw geen activiteiten georganiseerd 
worden, bijna overal ging een streep door. Wat 
wel door ging, was het thema van de zomer, in 
2021 was dat ‘Zeegse, daar zit muziek in’. Er 
kwamen in veel tuinen de mooiste creaties te 
staan en elke zondag was er een live optreden 
met muziek, in de tuin van Hoofdweg 48. Met 
Sinterklaas werden de Zeegser kinderen (ruim 40) 
aan huis verrast met een klein cadeautje. Dit 
werd overhandigd door Sinterklaas himself en 
twee Pieten. Elke maand op de eerste maandag 
werd het oud papier opgehaald, dat ging 
gelukkig gewoon door. Als bestuur VDBZ 
kwamen we niet lijfelijk bij elkaar, af en toe 
digitaal contact. In september kon het weer, er 
werd een ledenvergadering gehouden.Fase 1 
van het boerenervenproject rondom de brink is 
na de winter afgerond. Veel positieve  reacties 
met een positieve impuls voor het contact tussen 
de buren. De goedkeuring voor fase 2 liep 
vertraging op, waardoor we niet voor de winter 
van 2020-2021 konden starten. In november 
2021 werd een boom geplant in de tuin van de 
Zeegsterhoeve, als startschot van fase 2. Op 31 
december werden er geen oliebollen verkocht en 
was er geen eindejaar feestje in het Witte Huis. 
Hopelijk gaan in 2022 veel activiteiten weer 
gewoon door en wordt het een gezelliger jaar. 

Zie voor meer informatie voorwoord voorzitter. 

Toos Docter, secretaris

Beste leden van de VDBZ, 

Hierbij nodigen wij u uit voor de 
algemene ledenvergadering. Deze wordt 
gehouden op dinsdag 22 maart 2022 
om 19.30 uur in het Witte Huis. 

AGENDA voor de vergadering is:  
  

1. Opening en welkom 
2. Mededelingen 
3. Verslag vorige vergadering (21 

september 2021, zie elders) 
4. Jaarverslag DBZ 
5. Bestuursverkiezing 

Er zijn geen aftredende 
bestuursleden. 

6. Financieel jaarverslag 2021 en 
begroting 2022 

7. Kascommissie en verkiezing leden 
kascommissie 

8. Rondvraag 
9. Sluiting 

Na de vergadering zal prof. dr. ir. Theo 
Spek, hoogleraar 
Landschapsgeschiedenis/ hoofd 
Kenniscentrum Landschap aan de RUG, 
wonende in Zeegse, een lezing houden 
over ons mooie Drentsche Aa landschap. 

Tot 22 maart a.s. 
Namens bestuur DBZ 
Toos Docter, secretaris 

ALV 22 maart 2022
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Verslag van de algemene ledenvergadering van 21 september 2021 

(Aanwezig: bestuur en 22 leden) 

1. Opening en welkom Iets later dan 19.30 uur heet de voorzitter iedereen welkom. Fijn dat we, 
na twee uitstellingen, weer bij elkaar zijn voor een ledenvergadering. 

2. Mededelingen Er zijn 8 afzeggingen, van Riek Oosterveld, Wil Kraf, Tineke Klok, Jan Helder, 
Joke Gerds, J.W. Gunnink, Janny Pepping en Syp Tumbelaka. 

3. Verslag vorige vergadering, 26 maart 2019 

- Toos meldt een correctie: “Ons mooie ooievaarsnest is gemaakt door Wouter Wagenveld 
van houtzagerij en meubelmakerij Carefield Products, in samenwerking met cliënten van 
zorgboerderij de Kweeklusthoeve aan de Kweeklustweg in Tynaarlo.” Verder geen 
mededelingen, het verslag wordt goedgekeurd. 

4. Jaarverslag DBZ 

- Opmerking inzake activiteiten 2021: de prijsverdeling van het thema deze zomer is niet 
correct vermeld, moet zijn: 1e prijs Hoofdweg 34 Roelof en Jannie, 2e prijs Hoofdweg 4 
Jakob en Alie, 3e prijs Koeweg 7 Jan en Larissa. Dit was ook al eerder in een mail vermeld. 

- Ingmar doet verslag van de activiteiten, die waren er niet veel de afgelopen tijd. Hopelijk 
gaat dat volgend jaar veranderen. Voor Hartveilig zijn een aantal nieuwe aanmeldingen, 
daar is hij mee bezig. 

- Van de creatieve commissie doet Anneke J. haar verhaal via een powerpoint presentatie, 
van het jaar 2020 (“Zeegse ziet het zitten”) en 2021 (“Zeegse, daar zit muziek in”). Ze is 
enthousiast over alle mooie creaties, ze laat het met foto’s goed zien. De creatieve 
commissie neemt afscheid van 3 dames, maar 3 nieuwe dames hebben zich al aangemeld. 

- Johan meldt dat er nieuwe Zeegser vlaggen zijn aangeschaft. Bij Anneke te bestellen. 
- Van de verkeerscommissie meldt Annet de situatie Hoofdweg. Na het verwijderen van de 

drempels is de snelheid niet omlaag gegaan. Afgelopen april is er een snelheidsmeting 
geweest, die uitwees dat 80% te hard reed. Vorige week zijn de lijnen van de meting weer 
neergelegd, nogmaals meten nu de doorgaande weg naar Oudemolen weer open is. De 
gemeente Tynaarlo gaat zelf ook bezig met maatregelen tegen te hard rijden, maar daar 
zijn nog geen concrete plannen van. 
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- Inzake de wegafsluiting. Annet heeft een mail naar de gemeente gestuurd, waarom de weg zo 
drastisch en zo lang was afgesloten, terwijl vanaf Zeegse de Fazant bereikbaar was en vanaf 
Oudemolen het Witte Huis. Ze heeft geen antwoord gekregen, maar de weg is wel weer open. 

- Lid Harry D. had gehoord dat de meting uitwees dat inwoners van Zeegse zelf te hard reden. 
Die rijden natuurlijk ook wel vaak over de Hoofdweg heen en weer. 

- Lid Roos B. stelt dat de drempels moesten verdwijnen voor de grote militaire voertuigen en 
deze zullen zeker niet blij zijn met eventuele bloembakken op de weg. Een goede maatregel 
zijn de ‘borden gevaarlijke kruising’ bij de Goldakkers. Ook zou zij het een goed idee vinden bij 
de versmallingen in de weg borden met een rode en witte pijl te plaatsen. 

- Lid Anne S. valt het op dat men bij het bruggetje over het Zeegserloopje vaak de binnenbocht 
neemt. Zouden de witte paaltjes iets anders neergezet kunnen worden? 

- Johan vertelt over het project Boerenerven. Project 1 is afgerond, was geslaagd. De 
toestemming voor project 2 is inmiddels ook binnen en er zijn al 12 deelnemers bezocht door 
landschapsbeheer. Eind dit jaar zullen deze werkzaamheden uitgevoerd worden. Er kunnen zich 
nog een paar deelnemers aanmelden. Lid Greetje dN. vraagt hoe veel deelnemers er zijn 
geweest. Johan stelt dat er meer mensen op de nominatie stonden, er is een aantal afgevallen. 

5. Bestuursverkiezing 

Aftredend en herkiesbaar in 2020: Morijn Bourgonje, Ingmar van der Woude, Toos Docter. 
Aftredend en herkiesbaar in 2021: Annet Hadders, Johan van Fessem. Aftredend en niet 
herkiesbaar in 2021: Klaas Hooijer. Er zijn geen nieuwe bestuurskandidaten aangemeld. De 5 
bestuursleden worden met applaus van de aanwezigen herkozen. 

Vervolgens staat lid Jakob H. op en vraagt Klaas en zijn vrouw Lies op de twee klaarstaande 
stoelen te gaan zitten. De burgemeester van de gemeente Tynaarlo, de heer Thijssen, komt naar 
voren en spreekt Klaas toe. Inmiddels is Klaas al heel lang voorzitter van de vereniging 
Dorpsbelangen, de geruchten gaan zelfs 34 jaar! De burgemeester roemt dit feit, noemt hem 
een verbinder en hangt Klaas de medaille van verdienste van de gemeente Tynaarlo om de hals. 
Bloemen, applaus en een stralende Klaas. 

1. Financieel verslag 2020 en begroting 2021 

De verslagen staan op het scherm en Johan geeft uitleg. Lid Harry D vindt het onprettig 
om het financieel verslag pas tijdens de vergadering op het scherm te zien staan, hij zou 
het graag voor de vergadering willen inzien. Kan het niet tegelijk met de agenda 
verspreid worden? Johan is daar niet voor, het is niet geheim, maar het moet niet gaan 
zwerven. Afgesproken wordt het voorstel van lid Anneke J. ,een aantal exemplaren van 
het verslag voor de vergadering op de tafels te leggen, aan te nemen. 

2. Kascommissie en verkiezing leden kascommissie 

Hilda Hoepman en Tineke Klok, de kascommissie van 2020 en 2021, hebben kascontrole 
gedaan en geen onregelmatigheden gevonden, zij verlenen het bestuur decharge. 
Nieuwe kascommissie biedt zich aan met Greetje de Nijs en Anne Sikkema. Nina van 
Doorn stond als reserve in 2019, zij blijft als reserve kascommissielid staan. 
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1. Wijziging huishoudelijk regelement 

Johan noemt een aantal kleine wijzigingen, te weten: projectgroepen weer commissies 
noemen/ alleen nog lidmaatschap mogelijk met automatische incasso/ jaarlijks, in maart, 
een algemene ledenvergadering houden, die in september laten vervallen. 

Lid Roos B. vindt 2 vergaderingen wel fijn, het geeft een extra samenzijn, een moment 
van verbinding. Lid Roelof D. stelt dat we elkaar binnenkort weer vaker kunnen zien, als er 
weer meer activiteiten georganiseerd kunnen worden. Johan noemt in dit geval de 
vrijmibo en de pubquiz. 

Lid Harry D. vraagt hoe veel leden er zijn. Daar heeft het bestuur zo geen pasklaar 
antwoord op, zal zo rond de 160 zijn, maar in het volgende Zeegserloopje wordt het 
vermeld. 

2. Rondvraag Geen 

Vervolgens is het woord aan de heer Bert Niesters, viroloog, over de gevolgen en de aanpak van 
virussen en met name het coronavirus. 

Beste dorpsgenoten: 
Als deelnemers van ‘Zeegse hartveilig’ zijn jullie de afgelopen tijd 
bijgeschoold via ons of op eigen initiatief.  
Ik wil een ieder er op wijzen dat de app wederom vernieuwd/verbeterd is. 
Iedereen moet echter wel zorgdragen voor haar of zijn eigen APP. De oude 
rode werkt niet meer, of niet goed meer.  

                        

Het is de bedoeling dat je 
allemaal de nieuwe witte 
download en bijwerkt om de juiste 
meldingen te ontvangen. Hierbij 
het voorbeeld van de juiste app. 

Mvg Ingmar van der Woude 
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Verslag van een gesprek met wethouder 
Hanneke Wiersema over het nieuwe bruggetje 
over het Zeegserloopje 

Op het fietspad tussen de Zeegsersteeg en de 
Wedbroek is onlangs een nieuwe brug 
aangelegd.  Hoewel we snappen dat de oude 
brug aan vervanging toe was, vinden we dat de 
nieuwe brug hier niet past. En dat gaat ons aan 
het hart. Het is een prachtige plek, het Zeegser 
Loopje maakt er net een bocht die vanaf de brug 
goed te zien is. Elke ochtend wandel ik er en blijf 
even staan. Het is er altijd mooi, wat voor weer 
het ook is.

Het verhaal van niet zomaar een bruggetje…… door Mies van Hout en Jan Dijk

We zijn dus nogal geschrokken. We vinden dat de beleving van deze prachtige plek behoorlijk 
bedorven wordt door deze nieuwe brug. We zijn ook verbaasd, want de nieuwe bruggen die de 
afgelopen jaren aangelegd zijn in het Drentse Aa-gebied zijn prachtig. Bijvoorbeeld de nieuwe 
brug in de Hunebedstraat en de Zuidlaarderweg. Die bruggen zijn speciaal ontworpen voor deze 
omgeving. Er is eenheid in kleur en stijl. De vormgeving is ingetogen en past perfect in het 
prachtige landschap van de Drentse A. 

Hoe kan het dat deze brug zo afwijkt? 
We nodigden de wethouder die verantwoordelijk is voor de brug uit voor een gesprek. Ze 
reageerde en we maakten een afspraak op de brug. We hebben met haar en adviseur Freddie 
Hoogheem een prettig gesprek gehad en kregen de ruimte om onze standpunten te delen. 

Wat de brug in onze ogen vooral niet passend maakt is de leuning. Die is te veel aanwezig op een 
verkeerde manier. Daardoor beleef je het landschap heel anders en zie je de rivier veel minder 
goed dan voorheen. Dat komt onder andere door de hoogte, maar ook doordat de bovenste balk 
erg dik is en gemaakt van witte kunststof.  
De brug heeft een industriële uitstraling en zou prima passen in een industriële omgeving, maar 
niet op deze prachtige natuurplek. Dit soort plekken zijn zeldzaam en we moeten er zorgvuldig 
mee omgaan.  
Mies vatte het als volgt samen:  

Als je een schilderij van Rembrandt wilt inlijsten, dan kies je niet voor een plastic 
wissellijst. Het landschap rondom het Zeegserloopje is in deze vergelijking de 
Rembrandt en het bruggetje de plastic wissellijst. 

We hebben inmiddels begrepen dat Het Nationaal Park ook niet blij is met deze brug en 
vergelijkbare argumenten heeft als wij. Vervolg op pagina 9 
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Geachte heer J. Dijk, 

Naar aanleiding van uw email en ons prettige bezoek aan de brug over het Zeegserloopje kan ik 
u het volgende mededelen. De leuning van de brug gaan we vervangen door een lagere witte 
houten leuning in de stijl van de overige leuningen in het gebied. De opdracht is verstrekt aan de 
aannemer, maar de planning is nog niet bekend. Ik verwacht dat de leuning binnen een paar 
maanden vervangen is. Ik verwacht u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 

Met vriendelijke groet, Freddy Hoogheem, Team Gemeentewerken

Mevrouw Wiersema gaf aan dat de wetgeving veranderd is en dat daarom nieuwe brugleuningen 
voortaan hoger moeten zijn. Verder hebben ze de kleur van de leuning wit gemaakt omdat dat 
zou passen bij de andere bruggen in de omgeving. Ze gaf echter toe dat het resultaat geen 
schoonheidsprijs verdient. Ze gaan zich erover beraden en komen in het nieuwe jaar met een 
reactie. Wij zijn benieuwd en kijken daar naar uit.  

Dit is het antwoord dat we 14 februari 2022 kregen: 

Het verhaal van niet zomaar een bruggetje…… door Mies van Hout en Jan Dijk

We zijn heel blij en gaan ze een taartje sturen. Complimenten voor de gemeente! 
Jan Dijk en Mies van Hout 

Even voorstellen…. 

We zijn naar Zeegse gekomen omdat we dichter bij 
de natuur wilde wonen.  Als inwoners van Zeegse 
hoeven we jullie natuurlijk niet uit te leggen dat we 
wat dat betreft volop aan onze trekken komen. Wat is 
het hier mooi! Dit najaar hebben we bijvoorbeeld 
cantharellen gegeten uit de Zeegser Duinen en we 
zijn nog lang niet klaar met ontdekken. Dan nog kort 
iets over ons ter kennismaking. Sebas werkt als ICT-er 
bij een grote jeugdzorginstelling, Marijke als 
psycholoog in de revalidatie en Tomas is stuurman en 
zit daardoor 8 maanden per jaar op zee. Zijn nieuwe 
hobby is wielrennen. Sebas en Marijke verkennen de 
omgeving liever lopend. Voor we naar Zeegse 
kwamen, woonden we in Groningen waar Tomas is 
geboren en getogen. Sebas heeft zich 4 jaar geleden 
bij ons aangesloten maar hij komt oorspronkelijk uit 
Rotterdam/Dordrecht. We hebben natuurlijk al kennis 
gemaakt met onze directe buren, maar hopen ook 
andere dorpsgenoten te ontmoeten. 

Wij zijn Sebastiaan (53), Marijke (55) en Tomas (23) en wonen sinds begin 2020 aan de Goldakkers 5 
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Project boerenerven fase 2 
Zeegse is van start 

Zaterdag 20 november is het 
uitvoerseizoen van fase2 van het 
boerenervenproject officieel gestart met 
een feestelijk tintje. Een aantal deelnemers 
aan het project, maar ook andere 
geïnteresseerde dorpsbewoners waren 
daarbij aanwezig. 
De wethouder René Kraaienbrink van 
gemeente Tynaarlo, heeft de eerste 
handeling verricht door het planten van de 
eerste boom op het erf van de familie 
Smeenge, aan de Hoofdweg 62. Na de 
handeling is er gezellig samen een kop 
koffie gedronken met iets lekkers erbij. 
Het Groenvoorzieningsbedrijf Hilko Bakker 
b.v. uit Eursinge bij Pesse heeft het project 
gegund gekregen. Deze hovenier heeft 
ook de werkzaamheden uitgevoerd in de 
eerste fase van het project. Een bedrijf 
waar Landschapsbeheer Drenthe goede 
ervaringen mee hebben.  
Het Groenvoorzieningsbedrijf is in de 
laatste week van november met de eerste 
werkzaamheden gestart. Deze bestaan uit 
met name zaag- en snoeiwerk en waar 
nodig het graven van plantsleuven en 
-gaten. Het overige werk start later in het 
seizoen. Voor 1 maart 2022 moet al het 
zaag- en snoeiwerk uitgevoerd zijn in 
verband met het broedseizoen. Het 
plantgoed is in de laatste week van 
november geleverd. Het project loopt 
door tot 31 december 2022. 

De leden van de werkgroep voor fase 2 
zijn: 
Roelof Docter (Hoofdweg 1) 
Jan Reinder Smeenge (Hoofdweg 62) 
Rob Marra (Zeegsersteeg 2) 
Johan van Fessem (Schipborgerweg 6) 

Namens de werkgroep,  
Johan van Fessem.
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Update hard rijden Hoofdweg 

In onderstaande email hebben we eind januari de voortgang van het proces m.b.t. de 
Hoofdweg gedeeld met alle bewoners die binnen de bebouwde kom direct aan de 
Hoofdweg wonen. Nu plaatsen we dit hier in het Loopje om alle bewoners op de hoogte te 
brengen.  
We hebben van de Hoofdweg bewoners overwegend positieve tot zeer positieve reacties 
ontvangen. Er is geen enkele bewoner die geen snelheid remmende maatregelen wenst, 
maar een paar hebben wel een paar kanttekeningen geplaatst bij de oplossing die we in 
principe voorstaan i.o.m. Veilig Verkeer Nederland. Dank voor het meedenken, we nemen 
dit mee! Het lastige is dat er geen echt ‘beste’ oplossing bestaat gezien onze situatie, maar 
o.i. is dit de meest juiste keuze voor Zeegse. 9 maart hebben we ons volgende gesprek 
met de gemeente, we houden u op de hoogte! 

Al een behoorlijke periode zijn wij (Annet Hadders en ondergetekende) als 
verkeerscommissie bezig met het hard rijden op de Hoofdweg. In deze periode hebben 
een aantal keren slangenmetingen plaatsgevonden, waaruit idd een veel te hoge 
(gemiddelde) snelheid bleek). Wij hebben een tweetal malen overleg gehad met Veilig 
Verkeer Nederland om de problematiek te bespreken en ons door hen te laten 
adviseren. We hebben het dorp steeds op de hoogte gehouden van de ontwikkelingen 
in het Zeegser Loopje.  
Nu zijn we zover, dat we aan de gemeente een concreet voorstel gaan doen m.b.t. 
verkeersremmende maatregelen in het kader: Veiligheid voor alles!. Ik licht dit 
verderop toe. Voordat we dit doen, willen we uiteraard weten of jullie als direct 
betrokkenen hier achter staan. Met een aantal van jullie hebben wij al persoonlijk 
contact gehad. Het was de bedoeling om even persoonlijk bij jullie langs te komen, 
maar omstandigheden gooiden steeds roet in het eten en daarom doen we het toch 
maar digitaal omdat het anders nog langer gaat duren voordat we een afspraak met de 
gemeente kunnen maken. 

Toelichting verkeersremmende maatregelen 
Het voorstel wat we aan de gemeente willen doen om binnen de bebouwde kom 
zogenaamde straatjuwelen te plaatsen op plusminus 50 meter afstand, om en om links 
en rechts op de grenzen van straat en rode afbakening. Dat kan in allerlei vormen, ze 
zijn in veel dorpen om ons heen al te zien (noordlaren, Onnen, rolde). Ik doe er even 
een paar foto’s bij als voorbeeld. Dit soort maatregelen maakt dat je elkaar steeds de 
ruimte moet geven om te passeren, er zijn hele goede resultaten mee bereikt op andere 
plekken. Met plaatsen van straatjuwelen op deze afstand (50 meter) is het ook voor 
landbouwverkeer, vrachtauto’s, militair vervoer goed mogelijk om behoedzaam door het 
dorp te gaan. 
De straatjuwelen mogen ongeveer 40 cm hoog zijn en worden voorzien van een roodwit 
verkeersbord op de aanrijd kant en zouden kunnen in de vorm van houten 
bloembakken. Uiteraard koste dit het een en ander, daarover zullen we het ook moeten 
hebben met de gemeente. 

Hartelijke groet van Annet Hadders en Joke Gerds 
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OPROEP van de CREATIEVE WERKGROEP 
‘Wie doet er met ons mee? 

Project 1 Bankje in mozaïek 
De creatieve werkgroep viert dit jaar het 10-jarig jubileum. We vinden 
dit een goede reden om een extra activiteit te organiseren in de vorm 
van een social sofa. Dit is een bank bekleed met mozaïek (Zie 
voorbeelden). Thema is  ‘Cultureel Zeegse’.  
We nodigen iedereen uit om mee te denken en te werken aan dit 
gemeenschappelijke project door actief mee te doen. Daarvoor zijn we 
op zoek naar ideeën voor een Mozaïek-bankje. 
Momenteel zijn we bezig met de subsidie aanvraag, maar we kunnen 
alvast beginnen met het maken van een ontwerp. Hiervoor vragen we 
iedereen die wil ideeën, ontwerpen, foto’s maar zeker ook 
(kinder)tekeningen aan te leveren. Wij maken voor een collage op de 
bank een keuze uit uw inzendingen. Dat wordt dan geschikt gemaakt 
voor een mozaïek. U begrijpt dat niet alles gebruikt kan worden, maar 
het is fijn als er veel is om te kiezen! Dus sturen maar! 
Als de subsidie aanvraag gehonoreerd wordt, kunnen we verder met 
de uitvoering. We plannen een aantal mozaïek workshops voor 
dorpsbewoners, die zin hebben om mee te werken, voor de uitvoering. 
Het mozaïek wordt in delen gemaakt en we werken aan tafels. Hiermee 
hopen we in april al te kunnen beginnen. De data voor de workshops 
worden t.z.t bekend gemaakt. Daarna wordt de bank gebouwd, 
geplaatst en bekleed met de delen mozaïek en afgewerkt. Een hele 
klus, maar we hopen er voor de volgende winter mee klaar te zijn. 
IDEEEN /ONTWERPEN/TEKENINGEN MOGEN INGELEVERD 
WORDEN BIJ  Lies Hooijer, Hoofdweg 52, mobiel 06-21530816 of 
Lilian Niesters, Hoofdweg 19, mobiel 06- 24137010 

Project 2 Objecten van eerdere zomerthema's. 
Een oproep aan alle dorpsbewoners of iemand nog objecten van 
voorgaande jaren heeft liggen die we die kunnen gebruiken voor ons 
10-jarig bestaan. Het is de bedoeling ze opnieuw op een aantal 
plekken in het dorp te gebruiken. Als jullie iets hebben wil je dan 
contact opnemen met Anneke Joosten of Riek Oosterveld. Zij komen 
dan kijken of de werkgroep het kan gebruiken. Anneke is bereikbaar op 
telefoonnummer 0592-542775 en Riek op telefoonnummer 
0592-269624. 

We kijken uit naar een ‘Kleurrijk Zeegse’, 
de creatieve werkgroep van Dorpsbelang Zeegse, Anneke, Heleen, 
Jantina, Lies, Lilian, Riek, en Hilda. 
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Beste bewoners,  

Wij, Jens en Nina, zijn erg blij dat wij in het 
dorpsblad een oproep mogen plaatsen voor onze 
huizenjacht/woonwens.  Wij zijn 30 en 28 jaar oud en 
via de ouders van Jens, Jan en Truus, zijn wij bekend 
geworden met het prachtige Zeegse.  Zij wonen aan 
de Zeegsersteeg. 
 
Wij zijn allebei opgegroeid in de buurt van 
Groningen. Nina komt oorspronkelijk uit Zuid-Afrika 
en is opgegroeid in Gasselternijveenschemond en 
Jens is geboren en getogen in Musselkanaal. Nina 
werkt als psycholoog in de verslavingszorg in 
Amsterdam en Jens als architect in Groningen. Wij 
doen dit beide met veel plezier en passie.  
Naast ons werk vinden wij het belangrijk om 
duurzaam en milieubewust te leven. Ook houden wij 
van wandelen door de natuur en vers koken. Het 
bouwen van meubels en het onderhouden van een 
groentetuin vinden wij ook erg leuk om te  
Men zou ons kunnen omschrijven als een open en 
spontaan stel. Het gevoel van ‘noaberschap’ vinden 
wij belangrijk.  

Wij zouden graag in Zeegse, omgeving Zeegse 
wonen… 
Wat betreft onze wensen houden wij alle opties 
open: zowel een bouwperceel als een (klus)woning 
zou voor ons geschikt zijn.  Onze handen uit de 
mouwen steken doen wij graag om de woning naar 
onze eigen hand te kunnen zetten.  
Mochten jullie bij deze oproep denken aan een 
mogelijkheid voor ons, dan horen wij dat uiteraard 
graag.  Alle hulp is welkom.   

Bedankt alvast! 

Hartelijke groet, Jens en Nina  

Onze contactgegevens: 
Jens: 0625042803, email: jenswind007@hotmail.com  
Nina: 0611749476, email: nina_dewet@hotmail.com  

mailto:jenswind007@hotmail.com
mailto:nina_dewet@hotmail.com
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lijkt heel lief maar de rechter gaf regelmatig een 
trap tegen de schenen van de linker 

draadknotszwam Macrotyphyla juncea 

Prachtige foto’s van ons aller achtertuin, dank maar weer Stans!



Annet Hadders   mathadders@home.nl   0646046505 
Toos Docter   t.docter@home.nl  
Johan van Fessem   johanvanfessem@home.nl 
Morijn Bourgonje                lid morijnbourgonje@gmail.com          543332  
Ingmar van der Woude   lid ikwoude@gmail.com  0651389658 

Nog geen lid? 

Een tientje per jaar voor het eerste lid in 
het gezin. Meer leden uit gezin? De 
volgende 5 euro per jaar. 

Wilt u de Vereniging Dorpsbelangen Zeegse steunen, 
wilt u meedenken, praten en beslissen over uw dorp, 
wordt dan lid. 

U geeft simpelweg een machtiging voor automatisch 
incasso. Het formulier vindt u hier:  
https://www.zeegse-dorpsbelang.nl/images/
bestanden/automatische_incassomachtiging.pdf 

U kunt het downloaden en mailen naar of in de 
brievenbus doen van penningmeester of secretaris.

                                                                         

                                                                                      

        

Voorzitter 
Annet Hadders 
Hoofdweg 5 
Tel 06 46046505

Secretariaat/correspondentie 
Toos Docter 
Hoofdweg 1 
Tel 0592 853207

Penningmeester 
Johan van Fessem 
Schipborgerweg 6 
Tel 06 20389424
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